
 

Zápis ze 17. jednání ZO Bory 31.1.2024 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Večeřa Luděk, Ing. Fňukalová 
Charvátová Petra, Vala Marian, Vávra Aleš, Viliš Petr, Mgr. Jahodová Eva, Kotačka Ladislav, 
Březka Josef 
 
Omluveni: Filipová J., Dostál J. 
Neomluveni: Ing. Zmeškal P., Mgr. Zikmund P. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 11. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/17 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Březka Josef, Mgr. Jahodová Eva 
 
Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/17 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Březku Josefa a Mgr. Jahodovou Evu 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: ještě bych chtěla přidat bod o schválení výsledků výběrového řízení-
komunikace na Sádkách jako bod č. 14. Hlasujeme o schválení programu jednání: 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Rozpočtové opatření č. 12/2023 
6. Pořízení investice ZŠ Bory a převod do majetku ZŠ Bory 
7. Celoroční činnost 2024 
8. EG.D věcné břemeno 
9. Koupě, prodej pozemků 
10. Výběrové řízení – oprava hřbitova 
11. Dotace 2024 
12. Administrace dotace – chodníky 
13. Rozvojová strategie  
14. Schválení výsledků výběrového řízení 
15. Žádosti 
16. Různé 
17. Závěr 

 



 

Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/17 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
4. Usnesení z jednání RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 10.1. a 16.1.2024. 
       
Usnesení č. 4/17 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 10.1. a 16.1.2024. 
 
5. Rozpočtové opatření č. 12/2023 

Starostka vysvětlila jednotlivé položky rozpočtového opatření č. 12/2023. 
K rozpočtovému opatření nebyly připomínky ani dotazy. 
 

Usnesení č. 5/17 ZO: ZO vzalo na vědomí RO č. 12/2023 ve výši 16.000, - Kč. 
Příloha č. 1- RO č. 12/2023 

 
6. Pořízení investice ZŠ Bory a převod do majetku ZŠ Bory 

Starostka: škola plánuje v roce 2024 zakoupit 2 ks interaktivních projektorů. Součástí 
nákupu je dotyková jednotka, umožňující ovládání prstem, do ceny je třeba zahrnout montáž 
a montážní materiál. Na pořízení má škola v rozpočtu prostředky. Investici pořizuje obec, 
převede ji do majetku školy a o částku nákupu obec poníží škole rozpočet. 
 
a) schválení pořízení 2 ks interaktivních projektorů obcí Bory za cenu 141.328, - Kč 

Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/17 ZO: ZO schválilo pořízení 2 ks interaktivních projektorů Epson EB- 
                                      760Wi. 
 

b) převod projektorů do majetku školy 
Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/17 ZO: ZO schválilo převod 2 ks interaktivních projektorů Epson EB-760 
                                      Wi do majetku ZŠ a MŠ Bory. 
 

c) ponížení schváleného rozpočtu školy na rok 2024 o částku 76.300, - Kč 
Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6c/17 ZO: ZO schválilo ponížení rozpočtu ZŠ a MŠ Bory o 76.300, - Kč. 
 

d) schválení převodu částky 65.000, - Kč z rezervního fondu školy do investičního fondu 
Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6d/17 ZO: ZO schválilo převod částky 65.000, - Kč z rezervního fondu školy do 
                                      investičního fondu školy.                                 



 

e) nařízení odvodu částky 65.000, - Kč z investičního fondu školy do rozpočtu zřizovatele 
Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6e/17 ZO: ZO nařídilo odvod částky 65.000, - Kč z investičního fondu ZŠ a MŠ  
                                      Bory do rozpočtu Obce Bory. 
 
7. Celoroční činnost 

a) SH ČMS-SDH Bory, částka 30.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7a/17 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace ve výši 30.000, - Kč na celoroční činnost 
                                     pro SH ČMS-SDH Bory. 
 

b) Schválení smlouvy o CČ 
Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7b/17 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 1/2024 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových  
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

c) ZO ČSOP Bory, částka 20.000, - Kč. 
Starostka: Bobši odchází od ČSOP kvůli neshodám s předsedou spolku a přechází pod 
MOP (mladí ochránci přírody). ČSOP může získat dotaci od Kraje Vysočina na 
celoroční činnost dětí, předseda podmiňuje podání žádosti tím, že se péče o Mrázkovu 
louku bude účastnit víc než polovina dětí. 

Kotačka L.: to už holky říkají delší dobu, že je s ním těžká domluva.  
Vala M.: a co na to říkají Křížovi? Ti to tady roky budovali a vedli. Je to škoda, takto si děti 
budovaly vztah k přírodě. Není možný někoho nutit někam chodit. Nakonec se ta louka vždycky 
uklidila a je přece jedno, kolik lidí se podílelo. 
Starostka: dotací jsme chtěli podpořit činnost s mládeží. Tím, že Bobši odejdou od ZO ČSOP 
tento úmysl nebude naplněn. Zůstane tam pár dospělých. Podporu jim můžeme schválit, až 
budou zapsání pod novým spolkem. Hlasujeme, že tato dotace nepůjde na činnost ZO ČSOP 
Bory. 

 
Hlasování:  
Pro: 11     Proti:     Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7c/17 ZO: ZO schválilo neposkytnout dotaci ve výši 20.000, - Kč na činnost ZO 
                                     ČSOP Bory. 
 

d) Schválení smlouvy o CČ 
Z důvodu schválení neposkytnutí příspěvku se smlouva neschvalovala. 

 
 
 



 

8. EG.D věcné břemeno 
Starostka: podklady jste dostali do emailů. Jedná se o stavbu „H. Bory, příp. NN, p.č. 81, 
Koukal“. Smlouvu o smlouvě budoucí jsme uzavřeli v 4/2023. Nyní byla stavba dokončena. 
 

Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8/17 ZO: ZO schválilo uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: NM- 
                                    014330085811/005-YPM. 
 
9. Koupě, prodej pozemků 

a) žadatel xxx chce od obce koupit p. č. 1105/37 o výměře 86 m2 a p. č. 1105/38 o výměře 
22 m2. Roky tyto pozemky prodáváme za cenu 150,- Kč/m2. Máte jiný návrh? 

Viliš P.: on kupuje od obce pozemek, kde má zahrádku a léta ho takto užívá. Měli by to srovnat 
všichni, kteří mají takto neoprávněně zabrané pozemky. Dal bych lidem lhůtu, ať to dají do 
pořádku, že jim pozemky odprodáme za symbolických 150,- Kč/m2. Později bych cenu navýšil. 
Březka J.: poslal bych výzvu konkrétním lidem, někdo to ani nemusí vědět, že užívá obecní 
pozemek. 
Vala M.: mám zpracovaný seznam koho se to týká v DB, HB není ještě kompletní. Dodělám to 
a budeme to řešit. 
Vávra P.: tak to potom by bylo dobré takto dořešit i zahrady za domy. Dořešit vše při jednom.  
Viliš P.: jsou tu lidé, kteří si pozemky pronajímají a platí za nájem a tady roky nikdo nic neplatí. 
Je to příjem obce. 
Starostka: dobře, budeme to řešit. Hlasujeme o souhlasu s prodejem pozemků za cenu 150,- 
Kč/m2. 
 
Hlasování:  
Pro: 11      Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9a/17 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 1105/37 o výměře 86 m2, druh pozemku ostatní  
                                     plocha a p. č. 1105/38 o výměře 22 m2, druh pozemku ostatní plocha,  
                                     oba k. ú Dolní Bory za cenu 150,- Kč/m2. 
 

b) obec koupí p. č. 1177/5 o výměře 422 m2 a p. č. 1177/3 o výměře 475 m2, oba druh 
pozemku vodní plocha, k. ú DB 

 
Hlasování:  
Pro:  11     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/17 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 1177/5 o výměře 422 m2, druh pozemku vodní 
                                      plocha a p. č. 1177/3 o výměře 475 m2, druh pozemku vodní plocha,  
                                      oba k. ú Dolní Bory za 16.200, - Kč. 
 
 
 
 
 



 

10. Výběrové řízení – oprava hřbitova 
      Starostka: podklady pro výběrové řízení jsem chystala sama, ušetříme tím tak cca 100 tisíc. 
Oslovím cca 7 firem podle Vašeho dřívějšího zadání, zda by měly zájem se ucházet. Snad se 
někdo přihlásí. Dotace je 250.000, - kč, rozpočet 1 milion. 
Oprava plotu bude mít dílčí plnění kvůli přiznané dotaci do 15.8.2024 a oprava hlavní cesty do 
30.9.2024. Ostatní podmínky a smlouva jsou stejné jako jsme měli pro výběrové řízení na 
komunikaci Na Sádkách. Výběrové řízení proběhne 26.2.2024 v 17 hodin. Máte někdo zájem 
být v komisi?  
Vávra P.: já bych mohl. 
Starostka: dobře Pavel Vávra, já a Pepa Pipek. Chcete ještě někdo?  
Ještě bude zbývat dostavba kolumbária a střechy nad kolumbáriem. Měla jsem jednání se 
starosty z okolních obcí, přislíbili, že se budou na opravě podílet. 
 

a) Hlasujeme o souhlasu se zadávací dokumentací pro výběrové řízení. 
 
Hlasování:  
Pro: 11      Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10a/17 ZO: ZO schválilo Zadávací dokumentaci na zakázku „Hlavní  
                                        komunikace+VO, hřbitov HB“ 
 

b) Hlasujeme o souhlasu se smlouvou 
 
Hlasování:  
Pro: 11      Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10b/17 ZO: ZO schválilo Smlouvu o dílo na akci „Hlavní komunikace+VO,  
                                        hřbitov HB“.  
 

c) Hlasujeme o souhlasu s navrženými členy výběrové komise 
 
Hlasování:  
Pro: 11      Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10c/17 ZO: ZO schválilo členy výběrové komise: Ing. Lucie Dostálová, Ing. Josef 
                                        Pipek a Pavel Vávra. 
 
 
11. Dotace 2024 
      a) Propojení stezky – Ucho lesa - poldr 
Starostka: dotace od SZIF - 100 %. K propojení je potřeba vybudovat 400 metrů stezky. 
Můžeme udělat sami nebo s malou firmou. Otázka je jakou cestu. Mlatová cesta nebo stezka ze 
dřeva. 
Kotačka L.: je tam hodně mokro, to na mlat nebude. 
Starostka: k žádosti o tuto dotaci bude nutné stavební povolení, pokud to povede přes koryto 
potoka, tak vodoprávní souhlas a když to bude vedeno jako chodník, tak vyjádření od dopravy. 
Podání žádosti o dotaci je do 30.4. nevím, jestli je možné to stihnout, není kolem toho vůbec 



 

nic připraveno. Také bude nutná výměna některých pozemků s panem hrabětem, toho už jsem 
oslovila. 
Ing. Pipek J.: nebo to udělat kombinovaně dřevo i mlat. 
Večeřa L.: mlatová cesta je nejjednodušší. Celý dřevěný bude dost náročný a drahý. Je tam 
mokro. 
Kotačka L.: to chce projít, jak to vypadá. Spojení mlatový cesty a dřevěné mostky to by mohlo 
být zajímavý. 
Starostka: podání dotace už asi nestihneme, jde o vyřízení povolení, někdo to musí nakreslit. 
Zatím bychom začali jednat o směně pozemků a proběhne nějaká příprava. 
Viliš P.: když si to bude dělat obec sama, tak to může udělat sama na vlastní náklady. 
Starostka: to ano, ale i tak ta povolení musíme vyřídit. Dělala bych to třeba postupně, zase na 
etapy, to se ale rozhodneme až podle projektové dokumentace a rozpočtované ceny.  
Vávra A.:  dělat to celý ze dřeva, to je drahý luxus. 
 
      b) Chodník Na Hraničkách – MAS MOST - 3 miliony Kč 
Starostka: o dotaci se také uchází Velká Bíteš. Proběhlo měření intenzity dopravy Na 
Hraničkách. Dle přepočtů tudy projede víc než 700 aut! Vše máme nachystané, tak to v březnu 
podáme.   
 

c) Hřbitov 
Starostka: podrobněji jsme řešili před chvíli. 

 
Dostavil se Ing. Zmeškal Pavel, počet přítomných členů ZO je 12. 
 

d) Cestovní infrastruktura hřiště na Brodku. 
Starostka: z Fondu Vysočiny je možnost získat dotaci 100.000, - Kč. Řešila bych úpravu 
již nevyužívaného hřiště Na Brodku. Vybudovat tam ohniště, posezení, zatravnění, 

výsadba stromů. Bylo by to jedno zastavení stezky, odpočinková zóna. Akce by měla stát do 
200.000, - Kč, vybudování na našich pozemcích, napojení na stezku. 
Fňukalová P.: bylo by drahý obnovit to hřiště, když jsou tam konstrukce? 
Starostka: to by šlo, ale myslím, že hřiští už je v obci dost. Je to pak náročné i na údržbu.  
Večeřa L.: na radě se řešilo ohniště, aby bylo až u Těšíka je to daleko, kdo tam půjde s párkem, 
aby si ho tam opekl, tady je to blízko. 
Viliš P.: já bych ohniště vybudoval u Horníka. Děláme tam centrum dění obce, tak ať je to při 
jednom. 
Vávra A.: ale to hřiště je potřeba nějak zkulturnit.  
Kotačka L.: je potřeba to zútulnit, vyčistit. Kdysi to bylo hojně využívané, ta ulice byla plná 
dětí, rodiče tenkrát hřiště vybudovali ve svém volném čase za minimální náklady. Chodili tam 
děcka z celý dědiny. 
Starostka: oslovím pana Drbálka, ať nakreslí jednoduchou vizualizaci, aby to bylo laciné a 
jednoduché, přitom aby celá úprava pěkně zasedla do krajiny. 
Mgr. Jahodová E.: odřezat železné konstrukce, upravit terén a jednoduché hrací prvky pro děti. 
Starostka: souhlasíte s vybudováním odpočinkové zóny místo hřiště? 
 



 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11d/17 ZO: ZO schválilo vybudování odpočinkové zóny Na Brodku. 
 
12. Administrace dotace - chodníky 
      Starostka: MASka bude v příštím týdnu vypisovat dotaci na chodníky. Budeme o ni bojovat 
s Bíteší. Uvidíme, na čí stranu se přikloní. Za zkoušku to stojí. Za dotaci bychom mohli 
vybudovat chodník Na Hraničkách. Paní Tužinská má místní znalost, komunikuje s MAS 
MOST Vysočina, a navíc nám dělala oboje dvoje chodníky, proto bych tuto akci ráda dělala s 
ní. Souhlasíte se Smlouvou o dílo 2024-001s paní Tužinskou na administraci chodníků za cenu 
175.000, - Kč plus DPH. 
 
Hlasování:  
Pro: 12      Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12/17 ZO: ZO schválilo Smlouvu o dílo 2024-001 k podání žádosti o dotaci 
                                     k projektu Bory – chodník podél MK. 
 
13. Rozvojová strategie 
      Starostka: náš hlavní strategický dokument Rozvojová strategie má platnost pouze do 
      příštího roku. Je to dokument nutný pro žádosti o dotace. Dříve ji pro obec dělali firmy, 
nám by ji vypracovala Míša Hudková, naše zaměstnankyně. Je to zároveň živý dokument, lze 
do něj v průběhu let vstupovat. Do stávající strategie bychom zapracovali vybudování nových 
chodníků. 
 

a) souhlas s aktualizací staré strategie? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13a/17 ZO: ZO schválilo aktualizaci Rozvojové strategie obce Bory na období  
                                        2015-2025. 
 
      b) souhlas s doplněním bodu 1.2.7 vybudování chodníků do původní strategie? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13b/17 ZO: ZO schválilo doplnění bodu 1.2.7. Vybudování nových 
                                        bezbariérových chodníků v obci do původní Rozvojové strategie obce 
                                        Bory na období 2015 -2025. 
 
 
 
 
 
 



 

       c) souhlas se zpracováním strategie na období 2025-2035? 
           21.2.2024 v 18 hodin proběhne ve sportovním zázemí veřejné projednávání  
           strategického plánu obce Bory na období 2025-2035. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13c/17 ZO: ZO schválilo zpracování nové Rozvojové strategie obce Bory na 
                                        období 2025 – 2035. 
 
14. Schválení výsledků výběrového řízení 
      Starostka: proběhlo výběrové řízení na komunikace a zpevněné plochy Na Sádkách. 
      Přihlásilo se 11 firem. Hodnotící komise vybrala nejvýhodnější nabídku firmy Colas. 
Komunikaci vybuduje za nejvýhodnější cenu 3.548.679,69 Kč + DPH. 
Kotačka L.: podle firem, které se hlásily, práce není, divím se, že mají zájem o asfaltování 
kousku cesty. Jako správný hospodáři musíme souhlasit s nabídkou nejvýhodnější ceny. 
 
Hlasování:  
Pro:  12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14/17 ZO: ZO rozhodlo o výběru dodavatele zakázky: Lokalita rodinných domů 
                                     „Na sádkách“ v Borech – SO 01 komunikace a zpevněné plochy, jehož 
                                      nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější podle  
                                      výsledku nabídek. Dodavatelem je COLAS CZ a.s., Rubeška 215/1, 
                                      190 00 Praha 9 – Vysočany, IČO: 26177005. Cena zakázky je 
                                      3.548.679,69+DPH.  
 
15. Žádosti 

a) Centrum pro zdravotně postižené 
     vloni od nás dostali 500,- Kč, máte jiný návrh? 1.000, - Kč? Souhlasíte?  
Hlasování:  
Pro: 11      Proti:  0  Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 15a/17 ZO: ZO schválilo příspěvek pro Centrum pro zdravotně postižené ve výši  
                                       1.000, - Kč. 
 
 b) Domácí hospic Vysočina 
     vloni od nás dostali 5.000, - Kč, souhlasíte i se stejnou částkou i letos? 
Hlasování:  
Pro:  12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 15b/17 ZO: ZO schválilo příspěvek pro Domácí hospic Vysočina ve výši 5.000, - 
                                        Kč.  
 
 
 
 
 



 

 c) Linka důvěry STŘED 
     vloni od nás dostali 500,- Kč, kolik dáme letos? 

    Kotačka L.: nechtěli korunu za obyvatele? 
    Starostka: souhlasíte s příspěvkem 1,- Kč na obyvatele? Počet obyvatel k 1.1.2024,  
    přesně nevím, kolik to bude, cca 770,- Kč. 

 
Hlasování:  
Pro:  12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 15c/17 ZO: ZO schválilo příspěvek pro Linku důvěry STŘED ve výši podle počtu 
                                       obyvatel k 1.1.2024. 
 
Viliš P.: kam jdou peníze co se vyberou na 3krále? Je to někde zveřejněné, jak je použili? 
Domlouvali jsme se, že už nebudeme nikomu nic dávat, když jsme schválili příspěvek na 
terénní pečovatelskou službu? 
Březka J.: nakoupí za ty peníze auta, je to taky terénní služba, tak aby se ke klientům mohli 
dopravovat. 
 
16. Různé 
a) dotace školní park 
    Starostka: pracuje se na ní, pravděpodobně jsme v alokaci. 
 
b) ověřovací anketa 10 P 
    Starostka: v anketě vyhrál návrh opravy rybníku Horník, jeho zarybnění a možnost koupání 
    se v něm, dále znovuobnovení projednání rekonstrukce návsi v HB, rozšíření nabídky 
    kvalitních kroužků v ZŠ. Výsledky jste dostali a jsou zveřejněné na stránkách obce. 
 
c) participativní rozpočet  
    Starostka: termín odevzdání je do konce února, zamyslete se, podejte návrhy, ať je z čeho 
    vybírat. Dostali jsme zatím jeden návrh, ale ten nebyl na požadovaném formuláři a neměl 
přílohu, tak jsem ho vrátila k přepracování. 
Viliš P.: na setkání z obce byli 3 lidi, pár zastupitelů, kteří to měli povinně. Prakticky nebyl 
žádný zájem. Teď se vymyslelo zase něco, to jsem zvědav, jaký bude zájem. 
 
d) příští ZO  
    Starostka: příští ZO vychází na 28.2., ale já tady nebudu pracovně, proto bych navrhovala, 
    aby se ZO konalo v pondělí 26.2.2024 v 18.00 a v březnu poslední středu zase nebudu, tak 
    navrhuji další ZO 20.3. v 18.00 hodin. Vyhovuje vám to? 
 
Starostka: Laďo a Aleši, máte zkušenosti s dřevomorkou? Je v KD a ve staré školce. Obojí ve 
sklepě. 
Vávra A.: jedině zapálit. 
Kotačka L.: jak je to moc napadený? 
Starostka: já jsem to neviděla, asi je potřeba se tam podívat. 
 



 

Vávra A.: byl jsem se podívat ve školce na půdě, jsou tam popraskaný tašky, ale je jich tam 
hodně nových, jsou rozrovnaný po půdě. Chlapi to zvládnou vyměnit. Také chybí nějaké 
hřebenáče. 
A na kostele v DB odpadla omítka, jestli tam zatíká? Je potřeba natřít omítku zavčas, aby to 
nepokračovalo. Aby nebyla oprava nákladná. 
 
Vávra A.: u Horníka by to chtělo nějaký zábradlí nebo živý plot? Panel je kluzký, stoupneš a 
jedeš. Je tam teď větší provoz, děcka tam lítají. Už na zábavě tam málem někdo padl. 
Večeřa L.: udělat plot z latěk, nemusí být tak vysoký. 
 
Ing. Fnukalová P.: ke kabinám stojan na kola a slunečník k pískovišti. 
 
Vávra A.: odpadkový koše k zázemí. Nějaký těžký betonový, aby je vítr neodfoukl. A dokoupit 
tam vozík, aby si lidé mohli navážet do zázemí zboží. A kdy budou vyřízený reklamace? 
Uzemnění želených schodů. Ostré parapety, už bylo jedno zranění. 
 
Starostka: to je návrhů!  
 
Vávra A.: a co propojení čističky rovnou do potoka? Co s těma průtokama? Je jich moc. 
Starostka: má přijet pan Kocůr. Máme letos už překročeno, musíme to řešit. 
Vávra A.: budovali se kořenový čističky, vyhodilo se hromadu milionů, potom rybníčky a je to 
k ničemu. Proč se nenapojila úplně celá obec? Proč se to neřešilo?  
 
Viliš P.: škola skončila se sběrem odpadu-papíru. Neměla by obec pro děcka něco takového 
zavést? A platit jim za sběr? Byla by to motivace, soutěžili, kdo to toho posbírá víc.  
Starostka: to se odvíjí od výkupní ceny za sběr. Škola s tím skončila, teď se skoro nic neplatí, 
byla s tím pro ně asi zbytečná práce. 
 
Ing. Pipek J.: měl jsem jednání s panem Vlachem z obce Drahanovice. Zabývá se 
fotovoltaikami, které vyrábějí samy na sebe, aby se nemusely napojovat do sítí. Baterie by 
napájely čovku. Nejdříve se musí začít měřením spotřeby po hodině, kolik čovka spotřebuje a 
podle toho se poskládají baterie a rozloží panely. Nedoporučuje dávat panely na střechu, ale 
rozložit po zemi. Dali by nám sem nějaký měřič, který to změří. Má s tím zkušenosti, celý by 
to vyřídil. 
Viliš P.: jenže ty baterky jsou nejdražší investice. Je jich potřeba několik. Vypadne ti jedna 
baterka a je v háji celý systém. Nevím, jestli je to dobré řešení. 
Starostka: jsou to profesionálové, uvidíme, jaký bude jejich návrh. 
 
Večeřa L.: v zastávce v DB je prasklý sklo, zatíká tam, je potřeba ho vyměnit. 
Starostka: sklo je už vyrobené, bude se měnit i rozbité zastávce v HB. 
 
 
 
 



 

17. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 20.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
Březka Josef     ________________________________ 
 
Mgr. Jahodová Eva    ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


